
 

  

Referat af skolebestyrelsesmøde - Christianshavns skole 

Mødeleder: LFN 

Referent: FK 

Dato: 03.05.23 

Varighed: 17.10 - 19.10 

 

Indkaldt:  
Line Friberg Nielsen LN, Michelle Christensen MC, 
Sander Nielsen SN, Marie Louise Stochholm MS, Mia 
Nyberg Godiksen MG, Laura Friberg Nielsen LFN, Sofus 
Nielsen SN, Rebecca Wojtaszewski RW, Henrik 
Seehuusen HS, Mathilde Andersson MA, Magnus Wiik 
MAW, Felicia Kehlet FE, Anders Boesen, AB 
 
Fraværende:  
Afbud fra: Elevråd og MC 
Uden afbud:  

 

Dagsordenspunkt:  Uddybning:  Ansv 

1. Besøg af 
klimaambassadører fra 
7. årgang jf. mail 

Se bilag 1 - 1 
Elisabet deltager til dette punkt 
Borgerrepræsentationen har d. 3.11 2022 besluttet, at 
København Kommunes institutioner skal reducere madspild 
med 15% inden 2025.og 50 % inden 2030. 
 
Tre klimaambassadører fra 7. klasse samt Mio og Amalie 
fra afdeling for Bæredygtig Udvikling i BUF, fremlagde 
meget inspirerende om deres undersøgelser samt 
anbefalinger til hvordan vi kan reducere madspild på Chr. 
Skole. 
Link til deres anbefalinger tilsendes til SB efterfølgende. 
 
SB var imponeret over klimaambasadørernes store indsats 
og vil gerne støtte op om deres anbefalinger.  
Eleverne vil gerne hjælpe med en workshop hvor forældre 
kan få inspiration til madpakker.  
 

17.15 - 
17.35 
EL 

2. Godkendelse af 
dagsorden og ref fra 
sidste møde 

 

Godkendt LFN 
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3. Meddelelser 
    3.1 Formand/kvinde 
    3.2 Skoleleder 
    3.3 Elevråd 
    3.4 Lærer 

3.1   
Laura:  
Høringssvar omkring skoledistrikt ændringer på Amager se 
bilag 3 – 1 og 3 – 2. SB har ingen kommentarer, der laves 
intet høringssvar da det ikke er distriktsændringer, der 
berører Christianshavns Skole. 
 
3.2  
- AB informerede om at vi er i gang med eksamens 
afvikling for 9. årgang 
- 9. årgang deltager ikke i rettighedsugen samt Trivselsfest, 
da de har vejledning og forberedelse til eksamen.  
  
3.3: Der bliver valgt et nyt elevråd i de næste uger. AB og 

FE deltager ved først kommende møde, hvor de vil 

præsentere SB’s initiativ omkring kortlægning af frikvarter, 

så elevrødderne kan komme rundt i klasserne med 

spørgeskemaer.  

 

3.4: MA er nysgerrig på hvilke meddelelser SB ønsker fra 
dem - er det tilstrækkeligt ellers må SB gerne sige hvad de 
ønsker under dette punkt.  
MA informerede om at personalet er optaget af, hvorfor/ 
hvordan vi tester på Chr. Skole, samt hvordan vi bedst 
arbejder med meddelelsesbog og læringssamtaler ved 
skolehjemsamtalerne – og indsamle erfaringer. Vi er i første 
prøve år med den nye meddelelsesbog. 
 
KKFO:  
Har lige modtaget 93 majbørn - og afgivet 3. årgang til klub.  

LFN 
 
AB  
 
 
 
 
HS/MA 

4. Tilbagemelding fra 
kontaktforældre møde 

Opsamling fra kontaktforældremødet som blev afholdt d.19. 
april 2023. 
Laura har efterfølgende modtaget flere positive 
henvendelser fra forældre.  
Positiv feedback: Det er et godt koncept, oplæg og 
fantastisk beretning.  
72 tilmeldte – ca. 25 mødte op! Flest kontaktforældre fra 
fase 1. 
SB vil lave tydeligere information om, hvilke forventninger 
der er til kontaktforældrene om deres deltage i sådanne 
arrangementer. Dette vil være et punkt SB kan tage med på 
forældremøder, hvor de deltager. 

LFN 
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- SB forældre holder et teammøde og gruppere deres 
noter fra kontaktforældremødet i tre hovedtemaer. 
De sikrer at information fra mødet ikke går tabt og 
fremlægger arbejdet for SB d.14.juni 2023. 

- Laura sender beretningen til AB- så den kommer på 
Aula.  

5. Yderligere input til 
SUS samtalen – samt 
hvem deltager 

Ledelsen skal til forberedelsesmøde på mandag d.8.5 i IBØ  
 
AB præsenterede ledelsens udkast til dagsorden, hvor vi 
ønsker at ændre dagsorden- så trivsel kommer først.  
Stor opbakning fra SB om denne prioritering, da SB er 
optaget af børnetrivsel og børnefælleskab. 
 
AB vender retur med rammesætning/ frihedsgrad efter 
forberedelsesmødet og hvordan referat fra mødet skal indgå 
på hjemmesiden. 
 
Forslag til form:  
Altid - hvad har vi altid gjort? 
NU – er der noget nyt?  
Fremadrettet - er der noget vi vil udvikle sammen? 
 
 
Trivsel og faglighed  
Fællesskabs understøttende pauser/ SB 
Tryghedsvandring/ eleverne 
 
Læringssamtaler / personalet.  
Grøn handleplan / klimaambassadører/ eleverne. 
 
Deltagere:  
Ledelsen: Anders, Felicia, Elisabet og Magnus 
Forældre: Marie-Louise, Laura, Sander 
Personale: Mathilde og Nick 
Evt. Pædagog 
Elever: 2 eller 3 (Klimaambassadører og elevrødder) 

AB 

6. Ansættelsesudvalg til 
afd. Leder stilling og 
til lærerstillinger 

Samtaler til souschefstilling. Der er udvælgelse d.2. juni   
Udvalget skal deltage til begge samtaler.  
 
Deltagere: LFN, MS og SN 
 
Primært i fase 2 – derfor deltager MA og ingen 
skolepædagog.  
 
Lærerstilling- AB udmelder hurtigt muligt datoer og hvilke 
fag der skal dækkes 

AB 
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7. Kræmmermarked 
planlægning 

Årets kræmmermarked afholdes lørdag d.2.9 2023 Tidsrum 
kl.11-14.  
 
SB laver et skriv om rammen ift. betaling til Stavns Bo 
fonden, så det ikke kommer bag på forældrene.  
Alle klasser betaler 15 % af omsætningen evt. opfordring til 
en kassér i alle klasser. Mia sender tidligere skriv til Sander 
– det er udelukkende SB der sælger vand og sodavand i en 
SB-bod. 
 
Skolen må ikke blande sig i betalingen. SB har ikke noget 
med “Stavnsbofondens” midler at gøre, men SB har et 
ønske om at beskytte de lærere, der har tillids posten og 
ansvaret for økonomi, dette vil MA og HS tale med lærerne 
om og SB snakker med de pågældende lærer om, da dette 
skal ligge udenfor SB regi. 
 
Datoen for Kræmmermarked bliver meldt ud nu til 
forældrene – der kommer mere info efter sommerferien. 
Alle klasser kan se, hvilke boder der bliver valgt, først til 
mølle i googledrev dokument.   

LFN 

8. Henvendelse fra 
forældre 

Der er kommet en forældrehenvendelse om en ordblind elev 
der måtte vente 1,5 måned for at modtage en computer og 
ordblinde hjælp. 
 
Chr. Skole har en fin ordblinde procedurer - forældre må 
henvende sig direkte, så vi kan gå ind i den enkelte sag.  

 
 
 

 
Punkter til næste SB møde: 

- Husk tilbagemelding på de tre temaer fra kontaktforældremødet 

- Suppleringsvalg  

- Tidspunkt forlængelse d. 14. Juni  


